
Protokół nr 47/18
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 29 października 2018 roku.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Finansowo-Gospodarczej Dorota Zasłonka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych w chwili
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 8 radnych. W trakcie posiedzenia
doszli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu). Obrady komisji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta (pokój 229). Obrady rozpoczęto 29 października 2018 o godz. 16:00, a
zakończono o godz. 16:31 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Artur Maruszczak – I zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej;

2. Wojciech Jagiełło – II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i
społeczno-gospodarczych;

3. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta;
4. Joanna Mazurkiewicz - radca prawny Biura Prawnego;
5. Beata Pierzchlewicz - kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych w

Kędzierzynie Koźlu;
6. Bożena Jankowska - kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
7. Gabriela Helbin-Golasz - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
8. Józef Muc - kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie Koźlu;
9. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

i Planowania Przestrzennego;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka przedstawiła proponowany porządek obrad
Komisji Finansowo-Gospodarczej:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów nr   45/18 z 27 sierpnia 2018 r. oraz 46/18 z 24 września 2018 r.



4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018
r. petycji w przedmiocie ,,bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto
Kędzierzyn-Koźle i jej zagospodarowania do celów niekomercyjnych”.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły do wprowadzenia do
porządku obrad dodatkowe projekty uchwał (do uzupełnienia porządku obrad) tj.:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów
informacji i deklaracji podatkowych;

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso;

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości;

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji dla Województwa Opolskiego;

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego;

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako
działka nr 602/140 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Blachownia.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w
Gminie Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu
rodzica do pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie: przyjęcie uzupełnionego
porządku obrad o ww. dodatkowe projekty uchwał.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold
Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska



porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołów nr   45/18 z 27 sierpnia 2018 r. oraz 46/18 z 24 września 2018 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września

2018 r. petycji w przedmiocie ,,bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto
Kędzierzyn-Koźle i jej zagospodarowania do celów niekomercyjnych”.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów
informacji i deklaracji podatkowych;

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości
wynagrodzenia za inkaso;

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości wraz z autopoprawką;

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji dla Województwa Opolskiego;

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego;

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako
działka nr 602/140 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Blachownia.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie
Kędzierzyn-Koźle.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu
rodzica do pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
z autopoprawką.

14. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032.

15. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
16. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołów nr 45/18 z 27 sierpnia 2018 r. oraz 46/18 z 24 września 2018 r.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że projekty protokołów zostały
wysłany wszystkim radnym na pocztę elektroniczną, zostały zamieszczone na ESESJI, nikt
nie wniósł uwag, poddała pod głosowanie protokoły nr 45/18 z 27 sierpnia 2018 r. oraz 46/18
z 24 września 2018 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołów nr 45/18 z 27 sierpnia 2018 r. oraz 46/18 z 24 września 2018 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:



ZA (9)
Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska

Komisja bez uwag przyjęła protokoły nr 45/18 i 46/18 (9 głosów ,,za").

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r.
petycji w przedmiocie ,,bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej
zagospodarowania do celów niekomercyjnych” (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Grażyna Radka w związku z awarią oświetlenia na Wyspie poprosiła o wymianę opraw
wykonanych z aluminium.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r. petycji w przedmiocie
,,bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej zagospodarowania do
celów niekomercyjnych”.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 5 września 2018 r.
petycji w przedmiocie ,,bezpłatnego przejęcia wyspy przez Miasto Kędzierzyn-Koźle i jej
zagospodarowania do celów niekomercyjnych”.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Andrzej Kopacki, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota
Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Tomasz Scheller
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
8 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.



Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów
informacji i deklaracji podatkowych (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Grażyna Radka zapytała dlaczego w projekcie uchwały dot. zmiana w budżecie miasta zostało
usunięte zadanie dot. wykonania odwodnienia ul. Limanowskiego.

Artur Maruszczak zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że zadanie musi zostać dokładnie oszacowane, zaproponowana kwota
była za mała na realizację tego zadania, zostanie ono wprowadzone do budżetu.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wobec wyczerpania dyskusji poddała pod
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów informacji i
deklaracji podatkowych.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów
informacji i deklaracji podatkowych.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold
Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
8 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty skarbowej w
drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia
wysokości wynagrodzenia za inkaso.



Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty skarbowej w
drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna
Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (2)
Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Dorota Mrówka zapytała jak ustalono stawkę19,10 za m2 za podatek od nieruchomości za
powierzchnię pod działalność gospodarczą.

Marlena Krakowiak wyjaśniła, że podwyżka zastała zaproponowana w związku z inflacją o
1,6%, do poszczególnych stawek podatku do roku poprzedniego.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości wraz z
autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (3)
Andrzej Kopacki, Dorota Mrówka, Dorota Zasłonka, Witold Rusak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Ewa Czubek, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Grażyna Radka, Tomasz Scheller
BRAK GŁOSU (2)
Adam Oczoś, Witold Rusak
NIEOBECNI (2)
Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska

Radny Witold Rusak poinformował, że zamierzał oddać głos na ,,za”, lecz nie zdążył.
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że w protokole zostanie ujęte, że
radny Witold Rusak był ,,za” ww. projektem uchwały.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
4 głosy ,,za",
5 głosów ,,wstrzymujących się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
dla Województwa Opolskiego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Województwa Opolskiego.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
dla Województwa Opolskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam
Oczoś, Grażyna Radka, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ryszard Masalski, Witold Rusak
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:



9 głosów ,,za",
2 głosy ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Powiatu Kędzierzyńsko-
Kozielskiego.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam
Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140
k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).



Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości
gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140 k.m. 5, położonej w
Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/140
k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Adam Oczoś, Grażyna
Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ryszard Masalski, Dorota Mrówka
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
2 głosy ,,wstrzymujące się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie
Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów
prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy w Gminie
Kędzierzyn-Koźle.



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Czubek
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do
pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020 (projekt uchwały stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu
pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie
życia prywatnego i zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Żłobek dla malucha szansą powrotu rodzica do
pracy” w ramach działania 7.6 Godzenie życia prywatnego i zawodowego Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam
Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 13.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna
Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka, Beata Łobodzińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (1)
Beata Łobodzińska
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Radna Beata Łobodzińska poinformowała, że zamierzała oddać głos na ,,za”, lecz nie zdążyła.
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że w protokole zostanie ujęte, że
radna Beata Łobodzińska była ,,za” ww. projektem uchwały



Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 14.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-
2032 wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś,
Witold Rusak, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ryszard Masalski, Grażyna Radka, Tomasz Scheller
BRAK GŁOSU (2)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za",
3 głosy ,,wstrzymujące się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.



Ad 15.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Ewa Czubek zapytała o realizację zadań ,,Modelowe podwórko”. Zapytała o małą kwotę na
realizację tego zadania.

Beata Pierzchlewicz  wyjaśniła, że jest to nowy projekt, wypracowane rozwiązania zostaną
wdrożone w życie, cztery podwórka w gminie Kędzierzyn-Koźle zyskają nowe oblicze, min.
,,modelowy łącznik pomiędzy Halą Sportową, przy ul. Lompy ,,modelowe zielone podwórko
multi aktywne”, kolejne  przy u. Powstańców ,,zielone podwórko kameralne”, przy ul.
Dmowskiego ,,zielony skwer”. Wypracowane rozwiązania zostaną powielone  na innych
podwórkach. Z założenia realizacja zadania będzie wielomilionowa.

Grażyna Radka zapytała o realizację zadania przy ul. Bończyka, zagospodarowanie placu.

Artur Maruszczak zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że są w trakcie realizacji zadania. W tym roku nie uda się zamknąć tego
zadania, lecz w przyszłym roku zagospodarowanie tego zadania zostanie zakończone.
Dodał, że założenia dot. zadania ,,Modelowe podwórko”, założenia są połączenia parku, lasku
znajdującego się za Halą Sportową, ciągu od Manhattanu poprzez podwórka, aż koło szkoły
nr 6 aż do ul. Dmowskiego, koło szkoły nr 9 aż do Parku Orderu Uśmiechu między osiedlem
Piast i Śródmieście. Zależy im na stworzeniu ciągu zieleni na wolnej części osiedlu
Śródmieście.

Artur Maruszczak zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej w swoim imieniu jak i w imieniu Prezydent Miasta podziękował członkom
komisji za pracę w czasie posiedzeń komisji.

Ad 16.

Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka, podziękowała za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu komisji, po czym zakończyła obrady o godz. 16:31.

Protokołowała

Anna Dworaczek
Przewodnicząca komisji

Dorota Zasłonka


